

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

MINISTERE DES FINANCES

DIRECTION GENERALE DES DOUANES

Site Web: www.douanes.cm - www.customs.cm



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE-WORK-FATHERLAND

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF CUSTOMS

E-mail: cad.douanes.cameroon@gmail.com

DECISION N° 233 MINFI/DGD/ DU 05 MAI 2025

PORTANT ANNULATION DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT EN PROCEDURE D'URGENCE N°003/AONO/MINFI/DGD/CIPM/2024 DU 02 OCTOBRE 2024 POUR LA FOURNITURE DU MATERIEL INFORMATIQUE A LA DIRECTION GENERALE DES DOUANES.

Le Directeur Général des Douanes,

- Vu la Constitution ;
- Vu la loi n°2018 /012 du 11 juillet 2018 portant Régime Financier de l'Etat et des Autres Entités publiques ;
- Vu la loi N°2024/013 du 23 décembre 2024 portant loi des finances de la République du Cameroun pour l'exercice 2025 ;
- Vu le décret n°2011/408 du 09 décembre 2011 portant organisation du Gouvernement ;
- Vu le décret n°2011/410 du 09 décembre 2011 portant formation du Gouvernement ;
- Vu le décret n°2012/075 du 08 mars 2012 portant organisation du Ministère des Marchés Publics ;
- Vu le décret n°2018/076 du 08 mars 2012 modifiant et complétant certaines dispositions du décret n°2001/048 du 23 février 2001 portant création, organisation et fonctionnement de l'Agence de Régulation des Marchés Publics ;
- Vu le décret n°2018/366 du 20 juin 2018 portant Code des Marchés Publics ;
- Vu la Circulaire n°003/CAB/PM du 18 avril 2008 relative au respect des règles régissant la passation, l'exécution et le contrôle des Marchés Publics ;
- Vu la Circulaire n°00001/PR/MINMAP/CAB du 25 avril 2022 relative à l'application du Code des Marchés Publics ;
- Vu la Circulaire 00013995/C/MINFI du 31 décembre 2024 portant Instructions relatives à l'Exécution des Lois de Finances, au Suivi et au Contrôle de l'Exécution du Budget de l'Etat, Des Autres Entités Publiques pour l'exercice 2025 ;
- Vu l'Appel d'Offres National Ouvert en procédure d'urgence N°003/AONO/MINFI/DGD/CIPM/2024 du 02 octobre 2024 pour la fourniture du matériel informatique à la Direction Générale des Douanes ;
- Vu l'autorisation du Ministre Délégué à la Présidence de la République chargé des Marchés Publics, notifiée par lettre N°02524-25/L/MINMAP/SG/CV/eot du 15 avril 2025.

DECIDE :

Article 1^{er} : l'Appel d'Offres National Ouvert en procédure d'urgence N°003/AONO/MINFI/DGD/CIPM/2024 du 02 octobre 2024 pour la fourniture du matériel informatique à la Direction Générale des Douanes est annulé.

Article 2 : La présente Décision sera communiquée et publiée partout où besoin sera./-

LE DIRECTEUR GENERAL DES DOUANES

AMPLIATIONS :

- MINFI (ATCR)
- MINMAP (pour information)
- ARMP (pour publication)
- CIPM-DGD (pour information)
- Affichage/Chronos.

Joseph Edouard Nwaga

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

MINISTERE DES FINANCES

DIRECTION GENERALE DES DOUANES

Site Web: www.douanes.cm www.customs.cm



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE-WORK-FATHERLAND

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF CUSTOMS

E-mail : cad.douanes.cameroon@gmail.com

DECISION N° 233 MINFI/DGD/ OF 15 MAY 2025

CANCELLING THE OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER UNDER EMERGENCY PROCEDURE N°003/ONIT/MINFI/DGD/ITB/2024 OF OCTOBER 2, 2024 FOR THE SUPPLY OF IT EQUIPMENT TO THE DIRECTORATE GENERAL OF CUSTOMS.

The Director General of Customs,

- Mindful of the Constitution;
- Mindful of Law n°2018/012 of 11th July 2018 on the Financial Regime of the State and Other Public Entities;
- Mindful of Law n°2024/013 of 23rd December 2024 on the Finance Law of the Republic of Cameroon for the financial year 2025;
- Mindful of Decree N° 2011/408 of 9th December 2011 on the organisation of the Government;
- Mindful of Decree N° 2011/410 of 9th December 2011 on the formation of the Government;
- Mindful of Decree N° 2012/075 of 8th March 2012 on the organisation of the Ministry of Public Contracts;
- Mindful of Decree N° 2018/076 of 8th March 2012 amending and supplementing certain provisions of Decree No. 2001/048 of 23rd February 2001 on the creation, organization and operation of the Public Contracts Regulatory Agency;
- Mindful of decree n°2018/366 of June 20, 2018 on the Public Contracts Code;
- Mindful of Circular No. 003/CAB/PM of April 18, 2008 relating to compliance with the rules governing the award, execution and control of Public Contracts ;
- Mindful of Circular No. 00001/PR/MINMAP/CAB of April 25, 2022 relating to the application of the Public Contracts Code ;
- Mindful of Circular 00013995/C/MINFI of 31 December 2024 on Instructions relating to the Execution of Finance Laws, Monitoring and Control of the Execution of the State Budget of Other Public Entities for the 2025 financial year;
- Mindful of the National Open Call for Tenders under emergency procedure No. 003/AONO/MINFI/DGD/CIPM/2024 of October 2, 2024 for the supply of IT equipment to the Directorate General of Customs;
- Mindful of the authorization of the Minister Delegate at the Presidency of the Republic in charge of Public Contracts, notified by letter No. 02524-25/L/MINMAP/SG/CV/eot of April 15, 2025.

DECIDES:

Section 1: The Open National Invitation to tender under emergency procedure No. 003/ONIT/MINFI/DGD/ITB/2024 of October 2, 2024 for the supply of IT equipment to the Directorate General of Customs is canceled.

Section 2: This Decision will be registered and published wherever necessary. /-

THE DIRECTOR GENERAL OF CUSTOMS

Copies:

- MINFI
- MINMAP (for information)
- ARMP (for publication)
- DGD-ITB (for information)
- Notice boards/times.


